
Protokoll årsmöte 2018 
Gemensamhetsanläggningen Mot Annas Väg 

Gemensamhetslokalen 
Tisdag 22 mars 2018, kl. 19:00 

 
1. Mötets öppnande 

Pontus Frygner hälsade alla välkomna och förklarade årsmötet öppnat. 
2. Val av ordförande för mötet 

Årsmötet beslutade att välja Pontus Frygner till mötesordförande. 
3. Val av sekreterare för mötet 

Årsmötet beslutade att välja Nicklas Sehlin till mötessekreterare. 
4. Fråga om stämman utlysts i laga ordning 

Årsmötet beslutade att årsmötet var behörigen utlyst. 
5. Fastställande av dagordning 

Årsmötet beslutade att fastställa dagordningen. 
6. Val av två justeringsmän samt två rösträknare 

Årsmötet beslutade att välja Bill Larsson och Lars-Göran Johansson till justeringsmän, 
tillika rösträknare.  

7. Upprättande och godkännande av röstlängd 
Röstlängden upprättades och godkändes enligt Bilaga 1. 

8. Verksamhetsberättelse 
Mötet beslutade att godkänna verksamhetsberättelsen och lägga den till handlingarna. 

9. Revisionsberättelse 
Lars-Göran Johansson läste upp revisionsberättelsen. Revisorns berättelse tillstyrker 
årsmötet att bevilja styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2017. 
Årsmötet beslutade att lägga revisionsberättelsen till handlingarna. 

10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Årsmötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2017. 

11. Val av styrelseledamöter för verksamhetsåret 2018. 
Årsmötet valde Pontus Frygner, Bo Lundgren, Nicklas Sehlin, Robert Sörstrand, Helena 
Wållgren och Therese Nilsson som styrelseledamöter.  

12. Val av revisor och revisorsuppleant. 
Årsmötet beslutade att för räkenskapsåret 2018 utse Lars-Göran Johansson till revisor 
och Marie-Louise Jönsson till revisorsuppleant. 

13. Val av valberedning 
Joakim Seve och Jan Friberg valdes till valberedare. 

14. Fastställande av årsavgift och budget 
Årsmötet beslutade fastställa budget enligt Bilaga 2. 

15. Fastställande av städdagar 
Årsmötet beslutade att fastställa 2018 års städdagar till 21 April och 10 November. 

16. Avstämning av underhållsplan 
Årsmötet beslutade att godkänna underhållsplan enligt Bilaga 3. 

17. Övriga frågor. 
Inga frågor inkom till styrelsen inom tidsram kommunicerad i kallelse till detta möte. 
Spontana ämnen som kom upp kring denna punkt var biltrafiken i området samt en fråga 
kring plan för att hantera kommande elbilar och laddning av dessa. 



18. Mötets avslutande 
Pontus Frygner förklarade mötet avslutat. 

 
Vid protokollet: 
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Nicklas Sehlin   Pontus Frygner 
mötessekreterare   mötesordförande 
 
 
 
 
 
--------------------------------------  ---------------------------------- 
Bill Larsson    Lars-Göran Johansson 
justerare    justerare 


